
Den norske kirke 
Kirkelig fellesråd i Bærum 

 
Protokoll 
 

Møte i: Kirkelig fellesråd i Bærum 
Sted: Møtet ble gjennomført på Teams  

Dag: Torsdag 4. mars 2021 
 
Til stede: Berit Kristiansen (Helgerud sokn) 

 Steinar Sannes (Lommedalen sokn) 
 Ragnar Høeg (Østerås sokn) 

 Kristin Skarning Eriksson (Tanum sokn) 
 Tormod Næss (Bryn sokn) 
 Jorulf Silde (Jar sokn) 

Per Holdø (Høvik sokn) 
Lars Petter Haugen (Eiksmarka sokn) 

 Eirik Haaversen (Haslum sokn) 
 Jostein Grosaas (Fornebulandet sokn) 

 Stein Bjarne Westnes (geistlig representant) 
  Arnulf Harald Myklebust (Bærum kommunes representant) 
Fra adm:  kirkeverge Astrid Holmsen Krogh (sekretær) 

  
Forfall faste  

medlemmer: Gunnar Næsheim 
 
 

 
 

 
FR 01/21 Godkjenning av innkalling og saksliste 
 

Vedtak: Fellesrådet godkjenner utsendt innkalling og saksliste 
 

 
 
FR 02/21 Godkjenning av protokollen fra 3. desember 2020 

Vedtak: Protokoll fra fellesrådsmøtet 3. desember 2020 godkjennes. 
 

 
 
FR 03/21 Fokus på menighetene Jar og Bryn 

Orienteringene fra menighetene følger en mal der blant annet disse 
punktene er vektlagt. 

   
- Hva fungerer spesielt bra i menigheten nå? 
- Hva har fungert mindre bra i siste periode? 

- Hvilke spesielle utfordringer har menigheten? 
- Spesielle momenter som bør løftes fram. 

 
NB! Nett-tilgang til kirkene. 

 

Vedtak: Fellesrådet tar orienteringen fra de to menighetene til etterretning. 
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FR 04/21 Årsregnskap 2020 for KfiB 

Årsregnskap med noter for KfiB ble lagt fram av økonomisjef Stein 
Bjertnes.   

  

Vedtak: Årsregnskap 2020 for KfiB godkjennes. 
 

 
 
FR 05/21 Årsmelding 2020 for KfiB 

Utkast til årsmelding for Kirkelig fellesråd i Bærum ble fremlagt.  
Fellesrådet hadde noen bemerkninger til enkelte språklige formuleringer. 

Dessuten var ikke tallene for årsregnskapet kommet med i årsmeldingen. 
Begge disse punktene følges opp av administrasjonen. 

 
Fellesrådet uttrykte også bekymring for medlemstall som synker, og 
ønsker bl.a. å få med tall for døpte barn av medlemmer i Dnk i 

statistikken. 
 

I samtalen kom det også refleksjoner rundt hvem som er hovedmottaker 
for årsmeldingen, og viktigheten av at den kristne profilen kommer 
tydelig fram. 

 

 

Vedtak:  Årsmeldning 2020 for KfiB godkjennes med tillegg av tallene i regnskap 

(sak 04/21) og de tillegg som fremkom i møtet. 

 

 

 
FR 06/21 Budsjett 2021 for KfiB 

Talloppsettet for KfiB budsjett 2021 ble lagt fram av økonomisjef Stein 
Bjertnes.   

  
Vedtak: Kirkelig fellesråd i Bærum godkjenner framlagte budsjett 2021.  

 

 

 

FR 07/21 Budsjettinnspill 2022-2025 til Bærum kommune 

Forslag til budsjettinnspill til kommunen ble gjennomgått og kommentert.  
Fra samtalen nevnes følgende punkter: 

- Flerbrukshus m/kirkerom på Fornebu – tomten ligger fast i 
kommunens planer 

- Kommunens investeringsbudsjett skal kuttes i denne 4-års 

perioden 
- Rapporter mht EL-anlegget må legges ved søknaden til 

kommunen 
- Behov for å skrive noe tydeligere i punktet om ønsket ny stilling 

i Høvik – kirkeverge og Høvik MR samarbeider om dette 

  
Vedtak:  Budsjettinnspill 2022-2025 fra KfiB til Bærum kommune godkjennes med 

de tilføyelser som framkom i møtet. 
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FR 08/21 Revisjon av økonomireglementet – nytt finansreglement 

Det er behov for en revisjon av reglementet for å få det tilpasset ny 
trossamfunnslov. I tillegg er behov for å få inn enkelte gode presiseringer 
mht finansforvaltning. 

Forslag til revidert økonomireglement samt forslag til nytt 
finansreglement ble gjennomgått av økonomisjef Stein Bjertnes. 

 
Fellesrådet pekte på at det er viktig at midler som settes i fond er en 
langsiktig plassering. Er det også nødvendig at vi sier noe om type fond 

som velges – etisk riktige fond? 
 

Det kom også forslag om å oppnevne en ressursgruppe/finansgruppe 
som kan bistå de aktuelle menighetene. Fellesrådet følger opp dette. 

Dessuten: Føye til ordet «vesentlig» i pkt 1.1. i økonomireglementet. 
 

Vedtak:  Revidert økonomireglement og nytt finansreglement godkjennes med de 

tilføyelser som framkom i møtet. 
 

 
FR 09/21 Profilering – Kirken i Bærum, synlig og relevant for alle 

Det er mange faktorer som aktualiserer behovet for å profilere og 

synliggjøre kirken i Bærum i større grad; 
- Generell samfunnsutvikling 

- Kirkas plass i Bærum 
- Synkende dåpstall 
- Lavere medlemsprosent 

- Varslet kutt i kommunal driftsstøtte 
 

Dette fokuset aktualiserer også behovet for en revisjon av KfiBs mål og 
strategidokument. Kirkevergen ønsker derfor å nedsette en 
arbeidsgruppe som jobber med dette. I tillegg til kirkeverge og 1-2 fra 

administrasjonen ønskes det å ha med 2-3 representanter fra 
menighetene. Sverre Ivar Telnes er foreslått fra Tanum. 

 
Forslag til mandat: 
Den norske kirke skal være synlig og relevant for alle i Bærum. 

Arbeidsgruppen bes identifisere viktige satsingsområder, komme med 
forslag til konkrete tiltak og se på relevante samarbeidspartnere slik at 

dette oppfylles. 
 
I samtalen kom bl.a. følgende innspill: 

- Viktig å styrke det lokale / menigheten – soknet er nær folket 
- Hvordan ta vare på på de frivillige ressursene vi har? 

- Hvordan er den lokal kirka tilstede på lokalplanet? 
- Kan vi bruke midler på å leie inn noen for å gjøre en 

medlemsundersøkelse? 

- Dette er del av en større strategi 
- Viktig at menighetsrådene får være med i dette – forankring lokalt 

- NB! Haslum har tidligere fått bevilget midler til medlemsundersøkelse, 
men dette arbeidet er satt litt på vent 

- Det har vært gjort et godt arbeid i Høvik nå – kan vi låne kunnskap 
her? 

- Viktig å samle inn kunnskap og fakta – flere menigheter har mye! 
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Vedtak:  Mandat for arbeidsgruppa ble godkjent. 
Sverre Ivar Telnes ble valgt som medlem, i tillegg til kirkevergen og 1-2 
fra administrasjonen.  

Fellesrådet inviteres til å komme med forslag på 1-2 personer i tillegg. 
 

 
FR 10/21 Referatsaker og kirkevergens orienteringer 

- Orienteringssaker presenteres i møtet 

- Referatsakene kan leses på fellesrådets internettsider. 
 

 
 

 
 
 

Sandvika, 4. mars 2021 
 

 
 

Berit Kristiansen (sign.)     Astrid Holmsen Krogh (sign.) 

leder fellesrådet      kirkeverge 
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